
 

Kultur- og oppvekstsektoren                                 
FAU JAPPA Skole                                                                       

 
                             

Referat FAU-møte nr. 2 2022/2023  
Møtedato: 20.10.2022 Møteleder: Tone K Vistnes 

Møtetid: 18.00 – 19.00 Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: Personal rom Jappa skole Neste møte: 24.11.2022 

Til stede: Magnus Kristiansen (2 trinn) Annette B Høye (3 trinn), Agne Evensen (3 trinn) Elin Bie Egge (4.trinn) 
Silje Kringeland (5 kl) Marianne Astrup  (7.trinn), Tone Kristine Vistnes (7.trinn)  

Forfall: Rektor May-Elin, Christian Isaksen (1 kl) Cathrine Flatebø (6 kl) 

Kopi til: Rektor May-Elin.  

 

Saksnr. Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1  1. Gjennomgang av 
siste referat.  

 
 
 
 

 Henvendelser til FAU skjer via mail til Rektor, 
som da rektor sender til FAU-leder.  

 Kommentarer til Pkt.1,4 er at det ble 
gjennomført befaring i våres i forhold til 
utbygging Eplehagen. På KFU møtet ble 
dette også informert om. 

 FAU –Jappa prøver å lage et Årshjul, som 
forteller hvilke faste ting som skjer igjennom 
skoleåret.  

 
 

1.2 Enhetsleder 2. Orientering fra 
Rektor- div, 
Økonomi/budsjett.  

 

 Elevrådet er på plass og bildene av dem 
henges opp rundt på trinnene. TL ledere har 
aktiviteter i en del storefri. TL søker støtte til 
utstyr, ca 10.000,- kr .FAU kan støtte 5000,- 
kanskje skolen kan bidra med resten?  

 1. klasse ønsker å gå på kino en og søker 
om 1640,- kr og det er FAU med på.  

 Årets Bli Med dans arr 11 november , ulike 
ting som skjer på skolen den dagen. 

 Skolens budsjett har negative tall og dette vil 
nok vedvare dette året. Store kutt neste år 
skyldes årets fremlagte statsbudsjett.  

 Skolen mangler miljøarbeidere i SFO og 
derav bruk av vikarer. 

1.3 Møteleder 3. Saker til orientering/ 
behandling   

 
 
 

 Trafikk –kjøring til skolen og dropp sonen. En 
foresatt fikk en parkeingsbot for å ha parkert i 
droppsone for å unngå trafikk farlig situasjon. 
Foresatt fikk annullert boten. Problemet er det 
blir trafikk farlig uansett om det blir tillatt å ha 
kortidsparkering og det å ha muligheter for å 
kjøre barna helt frem til skolen. Skolen ønsker 
ikke kjøring opp og ned denne bakken, i hvert 
fall ikke på vinters tid. Mail fra kommunen , 
enheten for samferdsel sier i korte trekk at 
skolen må fremdeles oppfordre til at barna 
skal gå fra droppsonen, evt parkere ved 
Eddiken, men det er ikke noe skilt som sier at 
det er forbudt å kjøre opp til skolen.  



 FAU vil ha fokus på tidlig innsats for å avdekke 
dysleksi. Helst før barna kommer på l 
ungdomsskolen. Hva gjør skolen nå? De 
bruker Into Words. Dette er et godt 
hjelpemiddel for dyslektikere. Godtkjent bruk 
også til eksamener. Skolen jobber med 
Lingdys og ny IKT-funksjon og å utarbeide en 
plan i ressursteam. De møtes hver uke. 

 Kap 9A gode varslingsrutiner på dette. 
Sosiallærer jobber godt med slike saker. 

 Spesialundervisning på skolen er ca 6,5% 

 SU og SMU må ha møte før FAU møte neste 
gang.  

KFU:    

 
 

1.4  4. Saker til oppfølging: 

 
a) Trafikksikkerhet og 
utbygging på jorder ved 
skolen.  
 

 
 
 
 
 
 

                                                   

 

a) FAU er bekymret for trafikksikkerheten og ønsker at 

kommunen samarbeider mer med skolene Jappa og GUS.  

b) Saken er til høring vedr utbyggingen av leiligheter ved 

jordet.  

FAU har fått oversendt høringspapirer fra saksbehandler i 

kommunen, og vil ta kontakt med GUS og kommunen for å 

få til avtalt befaring i forbindelse med reguleringsplan og 

trygg skolevei. 

FAU er meget bekymret når eventuelt det skal bygges og 

den massive tungtrafikken som medfølger en utbygging. 

Skolen må ha en hjertesone. Dette må samarbeides med 

Grimstad ungdomsskole.  

1.5  Saker FAU ønsker å se på 
kommende året:  

- Aktive skoledager  
- Dysleksivennlig skole 
- Lesing 
- Trygg skolevei 
- Bemanning og kutt i 

skolen 
- Et delaktig elevråd 

 

1.6  Eventuelt: 

 
Formål FAU- representerer 
foreldre og foresatte i skolen. 
Det er en foreldrerepresentant 
og en vara for hvert klassetrinn. 
 
FAU samarbeider med SU 
(samarbeidsutvalg), SMU (skole, 
miljøutvalg) og KFU.  
 
FAU kan jobbe med saker vi 
brenner for eller saker som 
kommer fra trinnet. 
 
Møteplan for 2022-2023:  

 
24.11.2022 18-19. 

 
FAU ønsker et godt skole-hjem samarbeid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


